

AERVOE INDUSTRIES

ToolMates®

CROWN® M.R.

DRY GRAPHITE
LUBRICANT
8078

Lubrifiant Sec au Graphite
Lubricante de Grafito Seco

FOR
INDUSTRIAL
USE

• Contains No Oils • Non-Corrosive • Protects Up To 1,000°F

The Professional's Choice

DANGER ! EXTRÊMEMENT
INFLAMMABLE ! CONTENU SOUS
PRESSION. VAPEURS NOCIVES. NOCIF
OU FATAL EN CAS D'INGESTION.
(Lire les précautions au verso)

DANGER! EXTREMELY
FLAMMABLE! CONTENTS UNDER
PRESSURE. VAPORS HARMFUL.
HARMFUL OR FATAL IF SWALLOWED.
(Read cautions on back panel)

¡PELIGRO! ¡EXTREMADAMENTE
INFLAMABLE! CONTENIDO BAJO
PRESION. VAPORES PERJUDICIALES.
PERJUDICIAL O FATAL SI TRAGADO.
(Lea cuidados en atrás panel)

Net wt. 12 oz. (340 g)

SHAKE WELL BEFORE USE

DESCRIPTION: Once applied it provides a super-slippery, non-staining film that functionally lubricates at temperatures -100° - 1000°F (-73° - 538°C). Non-corrosive and non-flaking. Contains no oils or moisture-based diluent. For use in manufacturing facilities.

DIRECTIONS: Use on a clean and dry surface. Shake well before use. Apply a thin film 8-10" from surface. Allow one minute to dry. For best results use at temperatures between 60° and 80°F (16° and 27°C). It can sputters, stop spraying and rotate spray button. **DO NOT USE ON ELECTRICAL EQUIPMENT OR MACHINERY WHILE IN OPERATION.**

DANGER! Never use or store near sparks, heat, open flame or sources of ignition. Do not puncture, incinerate or store container above 120°F (49°C). May cause flash fire. **VAPOR HARMFUL.** Avoid continuous breathing of vapors and mist. Use with adequate ventilation. If you experience eye watering, headaches, nausea or dizziness, increase fresh airflow and/or wear NIOSH approved respiratory protection.

HARMFUL OR FATAL IF SWALLOWED. AVOID CONTACT WITH SKIN AND EYES. FIRST AID: If swallowed, do not induce vomiting and seek medical attention immediately. If eye contact occurs, flush eyes with plenty of water for 15 minutes. For skin contact, wash thoroughly with soap and water. In either case, if irritation persists, see physician immediately. **NOTICE:** Reports have associated repeated and prolonged occupational overexposure to solvents with permanent brain and nervous system damage. Intentional misuse by deliberately concentrating and inhaling the contents may be harmful or fatal.

WARNING: Cancer and Reproductive Harm - www.P65Warnings.ca.gov.

#8078 GRAPHITE LUBRICANT

DESCRIPTION : Une fois appliqué, il fournit un film super-glissant, non-tachant qui lubrifie fonctionnellement à des températures de -73° à 538°C (-100° à 1000°F). Non corrosif et ne s'écaille pas. Ne contient pas d'huiles ou de diluants à base d'eau. Pour utilisation sur les sites de fabrication.

INSTRUCTIONS : Utiliser sur une surface propre et sèche. Bien agiter avant emploi. Appliquer un film mince à 20-25 cm de la surface. Laisser sécher une minute. Pour de meilleurs résultats, utilisez à des températures comprises entre 16° et 27°C (60° et 80°F). Si le bidon crachote, arrêter la pulvérisation et faire tourner le bouton de pulvérisation. **NE PAS UTILISER SUR DES EQUIPEMENTS ELECTRIQUES OU DES MACHINES EN FONCTIONNEMENT.**

DANGER ! Tenir loin des sources de chaleur, des étincelles et des flammes nues. Ne pas brûler, incinérer ou entreposer à des températures au-dessus de 120°F (49°C). Peut causer un embrasement éclair. **VAPEURS NOCIVES.** Eviter de respirer en continu les vapeurs et les fines gouttelettes. Utiliser avec une ventilation adéquate. Si les yeux pleurent, ou si l'on ressent des maux de tête ou des étourdissements, augmenter la quantité d'air frais et/ou porter une protection respiratoire appropriée par NIOSH. **NOCIF OU FATAL SI INGERE. EVITER LE CONTACT AVEC LA PEAU ET LES YEUX. PREMIERS SECOURS :** En cas d'ingestion, ne pas faire vomir. Appeler immédiatement un médecin. En cas de contact avec les yeux, rincer les yeux avec beaucoup d'eau pendant 15 minutes et consulter un médecin. En cas de contact avec la peau, laver au savon et à l'eau. Dans les deux cas, si l'irritation persiste, voyez un médecin immédiatement. **AVIS:** Selon les rapports, une exposition professionnelle excessive et répétée aux solvants a été associée à des lésions permanentes au cerveau et au système nerveux. Une mauvaise utilisation intentionnelle en concentrant délibérément et en inhalant les vapeurs peut être nocif voire mortel.

AVERTISSEMENT : Cancer et les Problèmes de Reproduction - www.P65Warnings.ca.gov.

HAZARDOUS CONTENTS: Acetone 67-64-1, Dimethyl Carbonate 616-38-6, Graphite Powder 7782-42-5, Hydrocarbon Propellant 68476-86-8.



DANGER! Extremely flammable gas. Pressurized container; may burst if heated. Highly flammable liquid and vapor. Causes serious eye irritation. May cause drowsiness or dizziness.

DANGER ! Gaz extrêmement inflammable. Récipient pressurisé ; peut éclater si chauffé. Liquide et vapeur très inflammable. Provoque l'irritation des yeux. Peut causer de la somnolence et des vertiges.

¡PELIGRO! Gas extremadamente inflamable. Recipiente a presión; puede explotar si se calienta. Líquido y vapor altamente inflamables. Causa irritación ocular grave. Puede causar somnolencia y mareos.



KEEP AWAY FROM CHILDREN

For Safety Data Sheets go to www.aervoe.com.

AERVOE INDUSTRIES INC.
Gardenville, NV 89410 • 800-227-0196



108078; SW CS 7-26-18